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Projekt                       

P R O T O K Ó Ł NR XVII/2025 

 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Drawnie zwołanej 

na dzień 29 maja 2025 roku. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Drawnie Pan Aleksander Dementiew o godz. 905 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych, sołtysów i zaproszonych gości poinformował, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

Nieobecni radni: Jolanta Łojko, Sławomir Nowak. 

/Lista obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanową załącznik Nr 1, 2, 3 do niniejszego 

protokołu. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uwagi do porządku obrad XVII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XV i XVI. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

5. Informacja PUP w Choszcznie na temat przeciwdziałania bezrobociu na terenie Gminy 

Drawno. (druk nr 120) 

6. Informacja o działalności organizacji pozarządowych. (druk nr 121) 

7. Informacja o działalności Klubów Sportowych za  2024 rok wraz ze sprawozdaniami 

finansowymi. (druki nr 122, 123,124) 

8. Informacja dotycząca oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024 dla Gminy Drawno. 

(druk nr 125) 

9. Informacja o działalności nadleśnictw. ( druk nr 126)  dostępny na stronie: 

https://drive.google.com/drive/folders/1WqPHtrk5afF6q1aTC2ikhyCjpCe80Cvx 

10. Informacja o wysokości zadłużenia Gminy Drawno na dzień 31.12.2024 r. (druk nr 127) 

11. Podjęcie uchwał w sprawach:  

1/ zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok, (druk nr 128) 

2/ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 2025-2042, (druk nr 

129) 

3/ uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie, (druk nr 130) 

4/ uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie. (druk nr 131) 

      12. Wolne wnioski i zapytania.  

      13. Zakończenie obrad XVII sesji Rady Miejskiej. 

 

Pkt 2 porządku obrad - Uwagi do porządku obrad.  

 

Uwag do porządku obrad nie było. 

 

Na wniosek Burmistrza  pkt 9 porządku obrad - Informacja o działalności nadleśnictw ( druk nr 126)   

dostępny na stronie: https://drive.google.com/drive/folders/1WqPHtrk5afF6q1aTC2ikhyCjpCe80Cvx 

został przeniesiony do momentu przyjazdu Nadleśniczego Nadleśnictwa Drawna. 

 

 

 

 

 

https://drive.google.com/drive/folders/1WqPHtrk5afF6q1aTC2ikhyCjpCe80Cvx
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Pkt 3 porządku obrad - Przyjęcie protokołu z sesji nr XV i XVI. 

 

Przyjęcie protokołu z sesji nr XV 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz w 

systemie rada. Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek. 

 

„Wobec powyższego, że nie wniesiono poprawek, protokół z sesji nr XV poddaję pod głosowanie.”  

Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr XV ? 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji nr XV (2025-05-29 09:06:01). 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że protokół z sesji nr XV został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęcie protokołu z sesji nr XVI 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz w 

systemie rada. Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek. 

 

„Wobec powyższego, że nie wniesiono poprawek, protokół z sesji nr XVI poddaję pod głosowanie.”  

Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr XVI ? 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji nr XVI (2025-05-29 09:06:46)2. 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:00:35 do 00:02:04/ 

 

 

Pkt 4 porządku obrad - Sprawozdanie Burmistrza między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami za okres od dnia 26.04.2025 r.             

do dnia 27.05.2025 r.  

 

Pytania. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – zadał następujące pytania: 
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1. czy zostały przeprowadzone uzgodnienia z mieszkańcami w związku z rowem melioracyjnym 

w Barnimiu. Czy będzie on otwarty na całym odcinku, czy będą zrobione przepusty, czyli 

będą odcinki odcięte oraz o jakim rozmiarze zostanie położona rura,   

2. zapytał, czy środki finansowe z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności 

(KPO) w kwicie 14 miliardów złotych dotyczą całego kraju, czy tylko województwa 

zachodniopomorskiego.  

 

Grzegorz Wiśniowski Kierownik Referatu Planowania i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w 

Drawnie – w sprawie uzgodnień z mieszkańcami Barnimia – powiedział, że rów melioracyjny został 

zaplanowany jako otwarty na całej długości z dwunasto metrowym przepustem na drogę gminną. Rów 

melioracyjny na głębokości maksymalnej 2,6 metra na niedługim odcinku. Natomiast na większym 

odcinku będzie o długości 1,2 metra z połączeniem do istniejącego już rurociągu o średnicy fi 800. 

Przepust w drodze będzie o średnicy fi 600. 

 

Skarbnik Gminy - w sprawie kwoty 14 miliardów złotych finansowanych z KPO powiedziała, że 

kwota dotyczy całego kraju. 

 

Radny Łukasz Buchajczyk -  prosi o naprawę ciągu melioracyjnego na ulicy Kaliskiej. 

 

Grzegorz Wiśniowski Kierownik Referatu Planowania i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w 

Drawnie – powiedział, że został przygotowany wniosek o zagospodarowanie terenu, który dzierżawił 

pan Górski. Rurociąg który jest tam usytuowany na długości 30 metrów jest niedrożny. W związku z 

tym planuje się wymianę rurociągu na odcinku 30 metrów o średnicy fi 450.  

   

Więcej pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 4 do niniejszego protokołu. / 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:03:12 do 00:23:20/ 
 

 

Pkt 5. porządku obrad – Informacja PUP w Choszcznie na temat przeciwdziałania bezrobociu 

na terenie Gminy Drawno. (druk nr 120) 
 

Przewodniczący Rady – powiedział, że otrzymał informację od pani dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy w Choszcznie, że nie może uczestniczyć na dzisiejszej sesji z powodu pełnienia obowiązków 

służbowych. Natomiast zapewniła, że jeżeli zostaną złożone zapytania do informacji to odpowiedz 

zostanie udzielona na piśmie.    

Pytań do informacji nie było. 

/ Informacja stanowi złącznik nr 5 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:23:01 do 00:24:30/ 

 

Pkt 6 porządku obrad - Informacja o działalności organizacji pozarządowych. (druk nr 121) 

Burmistrz – powiedział, że  informacja o działalności organizacji pozarządowych została szczegółowo 

omówiona na posiedzeniu komisji rady. Prosi o pytania do informacji. 
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Pytań do informacji nie było. 

 

/Informacja stanowi złącznik nr 6 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:24:31 do 00:25:05/ 
 

 

Pkt 7 porządku obrad - Informacja o działalności Klubów Sportowych za  2024 rok wraz ze 

sprawozdaniami finansowymi. (druki nr 122, 123,124) 

Burmistrz – powiedział, że  informacje o działalności Klubów Sportowych za 2024 rok zostały 

omówione szczegółowo w posiedzeniu komisji rady. Prosi o pytania do informacji. 

Pytań do informacji nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacje zostały przyjęte do wiadomości. 

 

/Informacje stanowią złączniki nr 7,8,9 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:25:06 do 00:27:25/ 

 

 

Pkt 8 porządku obrad - Informacja dotycząca oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024 dla 

Gminy Drawno. (druk nr 125) 
 

Grzegorz Zieliński Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Drawnie – 

powiedział, że informacja została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji rady. Zgłoszone 

uwagi zostały przyjęte do realizacji w następnym roku. Prosi o ewentualne dodatkowe pytania do 

informacji. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – zapytał ilu mieszkańców gminy Drawno przebywa w domach pomocy 

społecznej oraz jaki jest koszt gminy utrzymania  jednego mieszańca.  

 

Grzegorz Zieliński Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Drawnie – 

powiedział, że dwudziestu dwóch mieszkańców naszej gminy jest w domach pomocy społecznej. 

Średni koszt utrzymania jednego mieszkańca wynosi 7.000,00 zł. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości. 

 

/Informacja stanowi złącznik nr 10 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:27:26 do 00:29:26/ 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że pkt 9 zostanie zrealizowany po przybyciu Pana Nadleśniczego 

Nadleśnictwa Drawno. 
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Pkt 10. Informacja o wysokości zadłużenia Gminy Drawno na dzień 31.12.2024 r. (druk nr 127) 

Skarbnik Gminy – przedstawiła informację o wysokości zadłużenia Gminy Drawno na dzień 

31.12.2024 r. 

 

Pytań do informacji nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości. 

 

/Informacja stanowi złącznik nr 11 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:30:00 do 00:31:00/ 

 

Pkt 11. Porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach: 

 

1/ zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok (druk nr 128) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie 

wnosi żadnych zmian do projektu uchwały. Prosi o zadawanie pytań do projektu uchwał.   

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok (druk nr 128). 

(2025-05-29 09:37:34) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przedział czasowy z nagrania od: 00:31:01 do 0:33:45/ 

 

/Uchwała Nr XVII/80/25 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. / 

 

 

2/ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2042, (druk nr 129) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że druk projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2025-2042 jest dostosowaniem wieloletniej prognozy finansowej do wielkości wynikających z 

budżetu na 2025 rok. Nie wnosi zmian do projektu uchwały. Prosi o zadawanie ewentualnych pytań.  

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 
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Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 

2025-2042 (druk nr 129) (2025-05-29 09:39:22) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przedział czasowy z nagrania od: 00:33:46 do 00:35:30/ 

 

/Uchwała Nr XVII/81/25 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. / 
 

 

3/ uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie (druk nr 130) 

Przewodniczący Rady - powiedział, że w dniu 1 kwietnia 2025 r. do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Drawnie wpłynęła petycja w sprawie obrony konstytucyjnej zasady niezawisłości i 

niezależności sędziów polskich. 

 

Petycja została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Drawnie celem 

zbadania zasadności i przedłożenia stanowiska komisji. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Drawnie na posiedzeniu komisji w dniu                    

30 kwietnia 2025 r. po przeprowadzonej analizie przyjęła opinię w formie uchwały. Komisja uznała 

petycję za niezasługującą na uwzględnienie. Szczegółowe uzasadnienie jest w załączniku do niniejszej 

uchwały.  

 

Dyskusji nie było 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie (druk nr 130). 

(2025-05-29 09:40:48) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przedział czasowy z nagrania od: 00:35:31 do 00:37:00/ 

 

/Uchwała Nr XVII/82/25 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. / 
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4/ uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie  (druk nr 131) 

Przewodniczący Rady - powiedział, że w dniu 7 kwietnia 2025 r. do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Drawnie wpłynęła petycja w sprawie aktualizacji prawa  miejscowego w zakresie 

funkcjonowania 15 pomników przyrody w celu dostosowania go do aktualnych przepisów 

wynikających z ustawy o ochronie przyrody i wyeliminowanie niejasności w zakresie  

 

sprawującego nadzór oraz utworzenia dokumentu - raportu stanu, zauważonych potrzeb w zakresie 

ochrony pomnika przyrody i corocznego lub półrocznego przedstawiania go Radzie Miejskiej z 

uwzględnieniem stanu zdrowotnego, kompletności oznakowania, porządku wokół pomników 

przyrody. 

 

Petycja została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Drawnie celem 

zbadania zasadności i przedłożenia stanowiska komisji. 
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Drawnie na posiedzeniu komisji w dniu 30 

kwietnia 2025 r.  po przeprowadzonej analizie przyjęła opinię w formie uchwały. Komisja uznała 

petycję za zasługującą na uwzględnienie. Szczegółowe uzasadnienie jest w załączniku do niniejszej 

uchwały.  

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie (druk nr 131). 

(2025-05-29 09:42:41) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 2 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:37:01 do 00:38:50/ 

 

/Uchwała Nr XVII/83/25 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu./ 

 

Przerwa od godz. 945 do godz. 1010 

 

Pkt 9 porządku obrad - Informacja o działalności nadleśnictw. ( druk nr 126)  dostępny na 

stronie: https://drive.google.com/drive/folders/1WqPHtrk5afF6q1aTC2ikhyCjpCe80Cvx 

 

Arnold Haręźlak Nadleśniczy Nadleśnictwa Drawna przedstawił informację o działalności 

Nadleśnictwa Drawno 

 

 Odbyła się dyskusja na temat działalności Nadleśnictwa Drawno.   

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości. 
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/Informacja stanowi złącznik nr 16 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 01:03:00 do 01:52:20/ 

 

Przerwa od godz. 1055 do godz. 1100 

 

Pkt. 12 Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że następne posiedzenie Rady jest zaplanowane na dzień                       

24 czerwca 2025 roku. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – poinformował, że w gminie funkcjonuje grupa osób, która kradnie cegły 

na Wzgórzu Zamkowym Wedlów. 

 

Burmistrz poinformował, że w dniu 15 lipca br. odbędzie się akcja „Funduszowe Wtorki w Twoim 

mieście – odkryj możliwości Funduszy Europejskich!”. Podczas Mobilnego Punktu Informacyjnego 

udzielane są bezpłatne konsultacje ze specjalistą ds. Funduszy Europejskich dotyczące m.in.: 

pozyskania środków na otwarcie działalności gospodarczej, dotacji i pożyczek na rozwój prowadzonej 

działalności gospodarczej, finansowanie kursów i szkoleń zmierzających do podniesienia kwalifikacji 

zawodowych, zasady pozyskania dofinansowania, aktualne i przyszłe ogłoszenia o naborach 

wniosków, informacje o projektach i wydarzeniach regionu. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – prosi o interwencję w sprawie złego stanu drewnianego mostu. 

 

Burmistrz – powiedział, że zostało zamówione drewno w celu naprawy mostu i kładek na jeziorze w 

Drawnie. 

 

Radny Łukasz Buchajczyk – zapytał, czy jest możliwość rozbiórki pustostanów, które są usytuowane 

na terenie sołectwa Żółwino. 

 

Powiedział, że na terenie gminy Drawno jest bardzo poważny kryzys hydrologiczny. Zaapelował do 

mieszkańców, aby w czasie suszy nie podlewali trawników. Prosi o zorganizowanie spotkania w 

sprawie problemu hydrologicznego na terenie gminy.    

 

Burmistrz – w sprawie pustostanów występujących na terenie sołectwa Żółwino  powiedział, że urząd 

na bieżąco wysyła zawiadomienia do właścicieli nieruchomości o rozbiórkę pustostanów w całej 

gminie, które mogą stwarzać zagrożenie dla mieszkańców. 

 

- w spawie suszy występującej na terenie gminy Drawno – powiedział, że od 2002 roku susza na 

naszym terenie występuje praktycznie co roku. Gmina Drawno obecnie przygotowuje wniosek do 

Wód Polskich o interwencję w tej sprawie. Również zgodnie z prośbą radnego zostanie 

zorganizowane spotkanie w tej sprawie aby poruszyć temat i pokazać skalę problemu.  

  

Pkt. 13 porządku obrad - Zakończenie obrad XVII sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady – wobec wyczerpania porządku zamykam obrady XVII sesji Rady Miejskiej w 

Drawnie. Godz. 1116. 

 

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczył: 

Dorota Maciejewska                                                                                  Aleksander Dementiew 

 

Szczegółowy przebieg sesji jest dostępny na stronie www.drawno.pl w zagadce System Rada.  


